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Guro Li

Fra: Marius - Sokna Utvikling <styret@sokna.no>
Sendt: tirsdag 23. mars 2021 21:22
Til: Guro Li
Emne: Re: Status Kirkemoen, Sokna
Vedlegg: 21677_1_A.pdf

Kategorier: Arkivert i Websak

Hei Guro, 
 
Vi har nettopp hatt møte i Sokna Utvikling. Vi er ikke fornøyd med kartet for "Sentrumssoner" i Sokna. 
Vi ønsker å kunne påvirke hvordan dette kartet er laget, er det mulighet for det? 
 
Sokna sine sentrumssoner strekker seg helt opp til enden av Roaveien nordøst. Med den nye og flotte brua i mellom 
Gulloveien og Tranbyveien ser vi på Smedgårdsveien som en av sentrumssonene også, dette bør være ytre 
sentrumssone. 
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Mvh 
Marius Skinnes 
 
On Wed, Mar 10, 2021 at 10:51 AM Guro Li <Guro.Li@ringerike.kommune.no> wrote: 
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Hei, beklager sent svar.  

Eiendommen er avsatt til boligformål i kommuneplanen, og regulert i en eldre reguleringsplan. Her vil det trolig 
kreves ny planprosess. Det er Knut Kjennerud som holder i utviklingen av kommunens egne eiendommer, så 
spørsmål om det kan rettes til han.  

  

Arealstrategi: Prinsippsak behandles i kommunestyret torsdag 11. mars. Som vedlegg til denne saken ligger forslag 
til avgrensninger for tettstedene (indre og ytre tettstedsavgrensning). Arealstrategien skal være en del av 
kommuneplanens samfunnsdel, som etter planen skal til politisk 1. gangsbehandling i mai. Etter dette blir det 
høring og offentlig ettersyn av samfunnsdel med arealstrategi.  

  

Medvirkning: Vi gjennomførte flere medvirkningsaktiviteter i høst, felles for flere planprosesser (samfunnsdel, 
arealstrategi, reform leve hele livet m.m.). I hovedsak digitale undersøkelser pga. koronasituasjonen: 

-          Hva er viktig for deg  

-          Gang- og sykkelveier 

-          Klima og miljø 

-          Friluftslivets ferdselsårer 

  

Informasjon om dette ble markedsført målretta på e-post til lag- og foreninger, i sosiale medier, plakater og flyers i 
tettsteder, Ringerikes blad m.m.  

  

Det ble også gjennomført et opplegg gjennom ungt entreprenørskap, vårt lokalsamfunn, i alle 5. klasser i 
kommunen. 

  

  

Mvh Guro Li 

Arealplanlegger 

Stab 

Sektor for Strategi og Utvikling 

Ringerike kommune 

Mobil (+47) 959 68 480 

Sentralbord (+47) 32 11 74 00 
www.ringerike.kommune.no 
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Denne e-posten er kun beregnet for den personen den er rettet til og kan inneholde fortrolig og taushetsbelagt informasjon. 
Vennligst slett denne e-posten og eventuelle vedlegg snarest dersom du har mottatt e-posten ved en feil, og gi beskjed til 
avsender om feilen. Bruk og videreformidling av feilsendt e-post og vedlegg er ikke tillatt. 

  

Fra: Marius - Sokna Utvikling <styret@sokna.no>  
Sendt: torsdag 25. februar 2021 12:57 
Til: Guro Li <Guro.Li@ringerike.kommune.no> 
Emne: Re: Status Kirkemoen, Sokna 

  

Hei Guro, 
 
24.06.20 var Sokna Utvikling i møte med Tore Isaksen, Terje Dahlen og Hilde Brørby Fivesdal. 
 
En av sakene vi tok opp var boligtomter på Kirkemoen, Sokna. (148/341) 

Ref. referat: 
Sokna Utvikling (SU) og Soknedalen idrettslag (SIL) fikk for ca 10 år siden lagt en klausul på denne eiendommen 
med tanke på at Ringerike kommune vurderte å selges eiendommen. 
Nå har SU og SIL gitt tilbakemelding til Ringerike kommune at det ønskes fart på boligbyggingen og at Ringerike 
kommune selv, eller en eventuell utbygger regulerer boligtomter på denne eiendommen. 
- I den nye kommuneplanen vil det komme en arealstrategi. 
- Det blir laget en helhetsplan med hva slags tomter og bygg som ønskes, det vil bli lagt opp til en 
medvirkningsprosess med digitalt kart og SU må komme med innspill. 
 
Vi lurer da på hvor langt dere har kommet i denne prosessen? Dere ønsket at vi skulle komme med innspill. 
 
Mvh 
Marius Skinnes 

  

On Wed, Feb 24, 2021 at 2:02 PM Guro Li <Guro.Li@ringerike.kommune.no> wrote: 

Hei!  
Jeg er litt usikker på hva du sikter til? Men prøver meg på et svar:  

  

I forbindelse med kommuneplanens samfunnsdel, utarbeider vi en arealstrategi som blant annet skal gi føringer 
for revidering av kommuneplanens arealdel.  

Formannskapet fikk en prinsippsak knytta til arealstrategien til behandling i januar. Denne utsatte de til 17. 
februar, og valgte da å sende saken videre uten innstilling til kommunestyret.  
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Saken kommer opp i kommunestyret 11. mars.  

  

Partiene hadde utformet egne forslag knytta til behandlingen, disse kan leses i saksprotokollen som du finner her: 
https://innsyn.ringerike.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=mote&moteid=97& 

  

Bare ta kontakt om du har spørsmål.  

  

Mvh Guro Li 

Arealplanlegger 

Stab 

Sektor for Strategi og Utvikling 

Ringerike kommune 

Mobil (+47) 959 68 480 

Sentralbord (+47) 32 11 74 00 
www.ringerike.kommune.no 

  

 

Denne e-posten er kun beregnet for den personen den er rettet til og kan inneholde fortrolig og taushetsbelagt informasjon. 
Vennligst slett denne e-posten og eventuelle vedlegg snarest dersom du har mottatt e-posten ved en feil, og gi beskjed til 
avsender om feilen. Bruk og videreformidling av feilsendt e-post og vedlegg er ikke tillatt. 

  

Fra: postmottak  
Sendt: onsdag 24. februar 2021 13:46 
Til: Guro Li <Guro.Li@ringerike.kommune.no> 
Emne: VS: Status Kirkemoen, Sokna 

  

Hei! 

Er dette noe du kan svare på? 
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Mvh 

Ann  

  

Fra: Marius - Sokna Utvikling <styret@sokna.no>  
Sendt: tirsdag 23. februar 2021 18:43 
Til: postmottak <postmottak@ringerike.kommune.no> 
Emne: Status Kirkemoen, Sokna 

  

Hei, 
 
Vi ønsker en statusoppdatering hvordan det går med arealstrategien for Kirkemoen på Sokna? 
 
Mvh 
Marius Skinnes 
Leder Sokna Utvikling 


